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INSTITUT RUĐER BOŠKOVIĆ 
       Upravno vijeće 
Broj: 010-426/2-2013. 
Zagreb, 25. veljače 2013. 
 
 

ZAKLJUČCI 
 17. sjednice Upravnog vijeća Instituta Ruđer Bošković 

održane dana 29. siječnja 2013. godine u 14,00 sati 
 
Na 17. sjednici bili su prisutni članovi Upravnog vijeća: Renato Batel, Damir Kralj, Maja 
Osmak, Ivica Puljak, Vlatko Silobrčić, Vilko Smrečki i Kristian Vlahoviček. 
Odsutni su bili Đuro Miljanić i Janoš Terzić. 
Na sjednici su također bili prisutni predsjednik Znanstvenog vijeća Miroslav Plohl, ravnatelj 
Tome Antičić, voditelj Odsjeka za financije i računovodstvo Tomislav Bakija na 3.,4. i 5. točki 
dnevnog reda i predstojnica Uprave Iveta Sekereš kao zapisničar.  
Budući je predsjednik Upravnog vijeća bio odsutan, sjednicu je vodio Vlatko Silobrčić kao 
zamjenik predsjednika Upravnog vijeća. 
 
Upravno vijeće je jednoglasno prihvatilo sljedeći  
 

Dnevni red 
1. Izvješće ravnatelja 
2. Izvješće o radu Znanstvenog vijeća  
3. Stanje novčanih sredstava na IRB-u 
4. Rebalans financijskog plana za 2012. 
5. Financijski plan IRB-a za razdoblje 2013-2015. 
6. Prijedlog Ugovora o temeljnom namjenskom višegodišnjem institucijskom 
 financiranju znanstvene djelatnosti u godinama 2013.,2014. i 2015. 
7. Statut IRB-a 
8. Prijedlog za imenovanje predstojnika Centra za istraživanje mora u Rovinju 
9. Dopis dr.sc. Anđelke Andraši 
10. Personalni predmeti 
 10.1. Vlado Radočaj - prigovor 
11. Razno 
 11.1. Dr.sc. Marijan Gotić - razno 
 11.2. Dr.sc. Mile Ivanda - dopis 
 

 
Ad 1. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje izvješće ravnatelja za razdoblje od 14. prosinca 
2012. do 29. siječnja 2013. godine. 
 Ravnatelj je izvijestio Upravno vijeće o sastanku održanom u MedAustron centru za 
liječenje tumora u Bečkom Novom Mjestu. Inicijativu za otvaranje sličnog postrojenja na otoku 
Braču vodi Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije. 
 Ravnatelj je izvijestio Upravno vijeće o polaganju vijenca na spomenik Nikoli Tesli. 
Člana Upravnog vijeća Vilka Smrečkog zanimalo je da li održan sastanak u Gradu Zagrebu 
vezano za problematiku vraćanja spomenika IRB-u. Damir Kralj navodi kako je potrebno da 
IRB od Grada Zagreba traži financiranje svih infrastrukturnih projekata na koje se Grad 
ugovorno obvezao. 
 Izvješće je sastavni dio ovih Zaključaka. 
 
Ad 2.  
 Upravno vijeće primilo je na znanje Izvještaj o radu Znanstvenog vijeća IRB-a u 
prosincu 2012. i siječnju 2013. predsjednika Znanstvenog vijeća Miroslava Plohla. 
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 Predsjednik Znanstvenog vijeća izvijestio je o odabiru kandidata za dodjelu državnih 
nagrada za znanost za 2012. godinu povodom natječaja Ministarstva znanosti, obrazovanja i 
sporta.  
 Predsjednik Znanstvenog vijeća izvijestio je da je Povjerenstvo Znanstvenog vijeća 
ocijenilo da 15 znanstvenih novaka viših asistenata ispunjava posebne uvjete izvrsnosti za 
zapošljavanje najuspješnijih znanstvenih novaka sukladno propisanim kriterijima izvrsnosti od 
strane MZOS-a te je dokumentacija upućena Ministarstvu znanosti, obrazovanja i sporta.  
 Znanstveno vijeće donijelo je i Odluku o kriterijima i postupku dodjele nagrada IRB-a 
za postignuća znanstvenika u 2012. godini za značajne znanstvene radove, uredništvo knjiga, 
projekte i patente. 
 Na 96. sjednici Znanstvenog vijeća prihvaćen je prijedlog rebalansa Financijskog plana 
IRB-a za 2012. godinu kao i prijedlog Financijskog plana IRB-a za razdoblje 2013.-2015. i 
proslijeđeni su Upravnom vijeću na usvajanje. 
 U postupku izmjene Statuta Znanstveno vijeće je sve dostavljene prijedloge Statuta 
proslijedilo predsjednicima područnih vijeća i predsjednici Vijeća asistenata. 
 Predsjednik Znanstvenog vijeća nastavno je izvjestio da je Znanstveno vijeće 
razmotrilo dopis Damira Kralja o nespojivosti istovremenog obnašanja funkcije predstojnika 
zavoda i člana Upravnog vijeća. Znanstveno vijeće donijelo je Odluku da Damir Kralj i dalje 
ostaje član Upravnog vijeća te je potrebno odredbama novog Statuta propisati eventualnu 
nespojivost istovremenog obnašanja funkcije predstojnika zavoda i člana Upravnog vijeća. 
 Predsjednik Znanstvenog vijeća izvjestio je kako Znanstveno vijeće nije bilo 
obaviješteno o Javnom pozivu za članove matičnih odbora, znanstvenih područnih vijeća i 
umjetničkog vijeća koji je objavila Agencija za znanost i visoko obrazovanje dana 30. 
studenog 2012. godine. Budući je rok za podnošenje prijava već istekao, pitanje je postoji li 
mogućnost naknadnog predlaganja članova matičnih odbora i područnih vijeća od strane IRB-
a. Također, Znanstveno vijeće traži od ravnatelja imenovanje odgovorne osobe koja će 
svakodnevno pregledavati internet stranice Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta i drugih 
institucija vezano za organizaciju i financiranje znanosti. 
 Na 41. izvanrednoj sjednici Znanstvenog vijeća povodom Javnog poziva Agencije za 
znanost i visoko obrazovanje imenovani su kandidati za članove matičnih odbora i 
znanstvenih područnih vijeća. Ravnatelj je izvjestio Upravno vijeće kako će kandidati IRB-a biti 
uzeti u obzir iako je istekao rok za podnošenje prijava. 
 Izvješće je sastavni dio ovih Zaključaka. 
 
Ad 3. 
 Upravno vijeće je primilo na znanje Izvješće o financijskom stanju IRB-a na dan 22. 
siječnja 2013. Tomislav Bakija, voditelj Odsjeka za financije i računovodstvo upoznao je 
Upravno vijeće o stanju novčanih sredstava IRB-a. 
 Nakon kratke rasprave Upravno vijeće donijelo je zaključak kojim traži od voditelja 
Odsjeka za financije i računovodstvo da svim članovima Upravnog vijeća na mail dostavi 
pregled svih obračunskih jedinica s negativnim saldom uz komentar onih obračunskih jedinica 
za koje se očekuje doznaka sredstava. 
 Upravno vijeće je ponovno zadužilo ravnatelja i voditelja Odsjeka za financije i 
računovodstvo da za sljedeću sjednicu Upravnog vijeća izrade pregled obračunskih jedinica s 
negativnim saldom i predlože postupke njihovog zatvaranja. 
 
Ad 4. 
 Tomislav Bakija, voditelj Odsjeka za financije i računovodstvo obrazložio je Prijedlog 
rebalansa Financijskog plana IRB-a za 2012. godinu. Navodi kako je Financijski plan za 2011. 
godinu kreiran temeljem ostvarenja u 2011. godini, Plana nabave, projekcija Zavoda i 
smjernica Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta za financiranje znanstvenih instituta u 
razdoblju od 2012-2014. Budući se prihodi i rashodi po izvorima ne podudaraju u potpunosti, 
te je rebalans po određenim izvorima značajan, Kristian Vlahoviček navodi kako je potrebno 
pažljivije planirati kako bi financijski plan bio realniji i omogućio ravnatelju i upravi Instituta 
bolje planiranje budućih rshoda i projekata. 
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 Upravno vijeće je razmotrilo rebalans Financijskog plana za 2012. godinu i 
jednoglasno donijelo sljedeću 

O D L U K U 
 Prihvaća se rebalans Financijskog plana Instituta Ruđer Bošković za 2012. godinu. 
 Rebalans Financijskog plana Instituta Ruđer Bošković za 2012. godinu sastavni je dio 
ovog Zapisnika. 
 
Ad.5. 
 Tomislav Bakija, voditelj Odsjeka za financije i računovodstvo obrazložio je Prijedlog 
Financijskog plana IRB-a za 2013. godinu koji je predložen temeljem ostvarenja u prvom 
polugodištu 2012. godine, te smjernica Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta i 
Ministarstva financija za planiranje proračuna i financiranje znanstvenih instituta u razdoblju 
2013-2015 godine. 
 Upravno vijeće je razmotrilo Financijski plan za 2013. godinu i jednoglasno donijelo 
sljedeću 

O D L U K U 
 Prihvaća se Financijski plan Instituta Ruđer Bošković za 2013. godinu. 
 Financijski plan Instituta Ruđer Bošković za 2013. godinu sastavni je dio ovog 
Zapisnika. 

 
Ad.6. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje prijedlog Ugovora Ministarstva znanosti, 
obrazovanja i sporta o temeljnom namjenskom višegodišnjem institucijskom financiranju 
znanstvene djelatnosti u godinama 2013., 2014. i 2015. i Odluku Ministarstva znanosti, 
obrazovanja i sporta o temeljnom namjenskom višegodišnjem institucijskom financiranju 
znanstvene djelatnosti u godinama 2013., 2014. i 2015.  
 Predsjednik Znanstvenog vijeća Miroslav Plohl izvjestio je Upravno vijeće da je 
Znanstveno vijeće na 42. izvanrednoj sjednici donijelo prijedlog dopisa za Vladu Republike 
Hrvatske i Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta vezano za višegodišnje institucijsko 
financiranje znanstvene djelatnosti u godinama 2013., 2014. i 2015. 
 Nakon provedene kratke rasprave Upravno vijeće donijelo je zaključak da se prijedlog 
teksta dopisa Znanstvenog vijeća elektronski dostavi svim članovima Znanstvenog vijeća i 
Upravnog vijeća u što hitnijem mogućem roku kako bi se izjasnili jesu li suglasni s 
predloženim tekstom dopisa. 
 U slučaju da većina članova ZV prihvati predloženi tekst, dopis će potpisati predsjednik 
Znanstvenog vijeća i ravnatelj, a u slučaju da se s istim tekstom suglasi i većina članova 
Upravnog vijeća dopis ce potpisati i predsjednik Upravnog Vijeća IRB-a. 
 
Ad 7. 
 Predsjednik Znanstvenog vijeća izvijestio je Upravno vijeće kako je u postupku 
donošenja mišljenja o prijedlogu Statuta IRB-a Znanstveno vijeće dostavljene prijedloge 
Statuta proslijedilo predsjednicima područnih vijeća i predsjednici Vijeća asistenata.  
 Tematska sjednica Znanstvenog vijeća na kojoj bi se raspravili svi prijedlozi za izmjene 
i dopune Statuta održala bi se sredinom veljače nakon čega će Znanstveno vijeće donijeti 
mišljenje koje će dostaviti Upravnom vijeću. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje dopis dr.sc. Dražena Vikić-Topića broj: 010-541/1-
2013 od 25. siječnja 2013. kojim se traži dopuna Statuta u članku 18.  
 Upravno vijeće proslijedilo je navedeni dopis Znanstvenom vijeću kao još jedan 
prijedlog izmjene i dopune Statuta na daljnje postupanje. 
 
Ad 8.  
  Upravno vijeće primilo je na znanje prijedlog ravnatelja broj: 010-6631/10-2012 od 21. 
siječnja 2013. za imenovanje dr.sc. Renata Batela na funkciju predstojnika Zavoda za 
istraživanje mora, Rovinj temeljem provedenog postupka za izbor predstojnika Zavoda za 
istraživanje mora, Rovinj.  
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 Na temelju članka 4b. stavak 12. Pravilnika o ustroju Instituta Ruđer Bošković Upravno 
vijeće donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU O IMENOVANJU 
 
 1. Dr.sc. Renato Batel, znanstveni savjetnik u Institutu Ruđer Bošković imenuje se za 
predstojnika Zavoda za istraživanje mora, Rovinj. 
 2. Mandat predstojnika Zavoda za istraživanje mora, Rovinj traje 3 godine odnosno do 
imenovanja direktora instituta. 
 3. Ova odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 
Odluka je sastavni dio ovih Zaključaka. 
 
Ad 9. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje Dopis dr.sc. Anđelke Andraši, broj: 010-9730/1-
2012. kojim navodi da je prošao zakonski rok od mjesec dana za isplatu otpremnine po Odluci 
o otkazu ugovora o radu.  
 Nakon provedene kratke rasprave, Upravno vijeće zaključilo je kako isto nije u njegovoj 
nadležnosti, te je zadužilo ravnatelja da donese odluku o predmetnom zahtjevu. 
 
Ad 10.1. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje Prigovor Vlade Radočaja broj: 010-9543/1-2012. 
od 13. prosinca 2012. protiv Odluke ravnatelja broj: 01-9107/1-2012 od 30. studenog 2012. 
kojom se odbija pritužba za zaštitu dostojanstva kao i Dopis broj: 010-9107/2-2013. od 28. 
siječnja 2013. kojim se povlači Prigovor protiv Odluke ravnatelja broj: 01-9107/1-2012 od 30. 
studenog 2012. 
 Obzirom da je Prigovor protiv Odluke ravnatelja broj: 01-9107/1-2012 od 30. studenog 
2012.povučen, Upravno vijeće nije raspravljalo o predmetnom Prigovoru. 
 
Ad 11.1. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje Dopis dr.sc. Marijana Gotića broj: 010-260/1-2013. 
od 15. siječnja 2013. godine u kojem ukazuje na propust u radu Povjerenstva za dodjelu 
nagrade za istaknute znanstvene publikacije u 2012. godini. 
 Nakon provedene kratke rasprave, Upravno vijeće donijelo je zaključak kako predmet 
nije u njegovoj nadležnosti te upućuje Dopis dr.sc. Marijana Gotića s prigovorom Povjerenstvu 
za dodjelu nagrada IRB-a za postignuće znanstvenika u 2012. godini na očitovanje. 
 
Ad 11.2. 
 Upravno vijeće primilo je na znanje dopis dr.sc. Mile Ivande broj: 010-9641/1-2012 od 
19. prosinca 2012. godine kojim navodi kako je dana 7. studenog 2012. bez ikakvog 
obrazloženja smijenjen od strane ravnatelja Instituta Ruđer Bošković s mjesta koordinatora 
strukturnog projekta 'Hrvatski centar za napredne materijale i nanotehnologiju (C2AMN). 
 Upravno vijeće je nakon kratke rasprave utvrdilo da nije nadležno budući je donošenje 
predmetne odluke u nadležnosti ravnatelja IRB-a. 
 Nakon kratke rasprave Upravno vijeće donijelo je zaključak kako predmete koji nisu u 
nadležnosti Upravnog vijeća nije potrebno uvrštavati na dnevni red sjednica Upravnog vijeća. 
 Vilko Smrečki predložio je da na sljedećoj sjednici Upravnog vijeća jedna od točaka 
bude odmaralište na Rabu. 
 

Sjednica je dovršena u 18,00 sati. 
 
 
 Zapisničarka: Zamjenik predsjednika Upravnog vijeća: 
 
 Iveta Sekereš Vlatko Silobrčić 
















































































































